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Stretnutie tematickej pracovnej skupiny LEADER/CLLD 

 

 (správa z aktivity C 2.1.2) 

 

      Druhé stretnutie Tematickej pracovnej skupiny na regionálnej úrovni prebehlo 25. 

septembra 2018 v Tatranskej Lomnici. Regionálna anténa Národnej siete rozvoja vidieka SR 

pre Prešovský kraj si dala za cieľ na tomto stretnutí zmapovať progres v rozbiehajúcej sa 

činnosti MAS a taktiež problémy, s ktorými sa MAS stretávajú. 

 Na pôde MAS Pro Tatry privíta účastníkov TPS projektový manažér p. Ladislav Sisák. 

Predstavil podtatranský región a činnosť MAS od rozbehu začiatkom roka 2018. Následne p. 

Jenčová za RA NSRV oboznámila účastníkov s programom TPS. Ďalej  informovala 

účastníkov o doterajšej činnosti regionálnej antény v roku 2018 a plánovaných aktivitách do 

konca roka. Špeciálne informovala o organizácii školenia na regionálnej úrovni pre 

predstaviteľov MAS k novému PRV modulu v rámci ITMS2014+, ktoré sa uskutoční 

v Prešove. Uvedenú aktivitu realizuje pre svojich členov ako prenesenú úlohu  Centrálnej 

jednotky Národnej siete rozvoja vidieka v Nitre. Zároveň informovala o plánovaných výzvach 

PRV v roku 2018 a 2019.  

 Následne v rámci chodu MAS a tiež implementácie stratégie jednotliví zúčastnení 

informovali o aktuálnom stave predložených a preplatených žiadostí a problémoch, s ktorými 

sa stretávajú. Z uvedených problémov zaznelo najmä: 

- v pracovnom výkaze musíme veľmi detailne uvádzať, čo sa robilo (po hodinách) 

- nemáme vzor Správy zo SC, pracovníci kontroly IROP požadujú vždy inú formu  

- ministerský vzor Správy zo SC nie je použiteľný pre MAS 

- výplatné pásky – opakované niekoľkonásobné dopĺňanie pri zmene kontrolórov ŽoP 

- na IROP ide kontrola verejných obstarávaní veľmi pomaly, MAS nemajú preplatené ŽoP 

- kontrolujú sa paušálne náklady, ktoré podľa MAS nemajú byť predmetom podrobnej 

kontroly pri každej ŽoP – kontrolóri si fotia do telefónov faktúry, nemajú jasné 

usmernenia ku kontrolám čo má a čo nemá byť predmetom kontroly 

- zmluvy na animácie – teraz chodia na podpis jednotlivým MAS, pričom sú v nich 

zmiešané 19.2 aj 19.4 – aj MASky z Bratislavského kraja (pre mimobratislavské MASky 

je táto zmluva mätúca) 

- MAS nevedia ako budú preplácané ŽoP na animácie – iba 2x do roka, aké bude 

preplácanie, nie pol roka - vychádzajúc zo skúseností z op. 19.1, kedy sa čakalo na 

preplatenie ŽoP 7 mesiacov – toto je pre MAS likvidačné,  
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- svoju činnosť financujú z úverových zdrojov, neskoré preplácanie spôsobuje problémy 

s cash-flow v chode MAS 

 

 V rámci diskusie k činnosti MAS bolo dohodnuté, že otázky k činnosti MAS budú 

zasielané na regionálnu anténu, ktorá v rámci dostupných možností bude sumarizovať tieto 

otázky a získavať potrebné odpovede.  V diskusii členovia TPS ocenili prínos vzdelávacieho 

seminára „Zákon o verejnom obstarávaní v projektoch PRV 2014-2020, ktorý priblížil nielen 

teoretické procesy v rámci jednotlivých foriem obstarávaní, ale aj praktické skúsenosti 

a riešenia jednotlivých problematických zákazok. Z ďalších aktivít pre predstaviteľov MAS RA 

informovala o príprave študijnej pracovnej cesty do Rakúska, v rámci ktorej plánuje stretnutie 

s predstaviteľmi rakúskych MAS na rozvoj vzájomného sieťovania a možnej budúcej 

spolupráce a tiež získanie skúseností (stretnutie s manažérmi projektov a ich prehliadka) 

s implementáciou projektov MAS v rámci komunitne vedeného miestneho rozvoja – 

z verejného sektora a tiež zo súkromného sektora.  Diskusia sa ďalej týkala možnej spolupráce 

s VÚC Prešovského samosprávneho kraja a p. Jenčová ako štatutárny zástupca Regionálnej 

antény zastupujúca regionálnu koordinátorku bola poverená na rokovania s predstaviteľmi 

VÚC o možnosti vytvorenia Fondu na podporu rozvoja vidieka, z ktorého by MAS mohli 

čerpať „malé granty“ na svoju činnosť. 

 Keďže stretnutie s daňovou a účtovnou poradkyňou p. Ing. Danielou Petriľákovou sa 

neuskutočnilo zo zdravotných dôvodov, plánujeme toto stretnutie uskutočniť na jednom 

z ďalších stretnutí TPS.  

 Na záver sa manažér MAS Pro Tatry p. Sisák poďakoval RA, že si za miesto rokovania 

vybrala Vysoké Tatry a že MAS mala možnosť prezentovať svoje podmienky pre činnosť. P. 

Jenčová poďakovala všetkým zúčastneným za účasť a popriala manažérom MAS veľa 

úspechov v ich práci a pozvala ich na ďalšie spoločné aktivity. 

                                                 

 

Tím Regionálnej antény NSRV SR pre Prešovský kraj 

         Ing. Dana Jenčová, MBA, štatutárny zástupca RA NSRV                                                                                                                                                        
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